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Storm Ciarán is nog niet geluwd en daardoor valt het aantal bewoners dat 
komt opdagen op de inloopavond Bruisend Hart een beetje tegen. “Eerlijk 
gezegd, begrijp ik wel dat mensen liever thuisblijven”, bekent een medewerker 
van de gemeente bij de ingang van Vonk schoorvoetend. De dapperen die het 
weer wel trotseerden, kregen uitgebreide informatie over de plannen en kon-
den ook zelf ideeën delen met de gemeente.

Karin Walters die er aan het begin van de 
avond bij is, begrijpt dat bewoners in Oost 
zorgen hebben over alle plannen die in de 
wijk op stapel staan. “Daarom hebben we 
voor deze avond ook sfeerbeelden 
gemaakt. Laten wij er samen iets moois 
van maken! Groen zit niet alleen in de 
vierkante meters per inwoner, maar ook 
hoe je het ervaart.”  

 
Ontwikkelingen 
Als voorbeeld noemt de wijkwethouder de 
terreinen van Van Son en Hunkemöller. “In 
de plannen komen hier meer mensen 
wonen, maar is er ook ruimte voor beplan-
ting. Ik denk dat ook omwonenden zullen 
zien dat deze ontwikkelingen goed zijn 

voor de buurt. Daarbij hebben we geen 
keus: mensen moeten ergens wonen.”  
Hoewel er veel plannen zijn voor wonin-
gen in 1221 benadrukt Karin dat ook ande-
re wijken niet buiten schot blijven. “In het 
Arenapark hebben we plannen voor 800 tot 
900 huizen, op het Philipsterrein zijn 300 
woningen gepland. Een verschil is wel dat 
in deze buurt de ontwikkelingen midden 
tussen de bestaande huizen zijn ingete-
kend. Aan de andere kant staan bijvoor-
beeld de bedrijvengebouwen aan de Korte 
Noorderweg daar niet ideaal. Dat kan toch 
beter? Overigens geldt voor alle plannen: 
33% sociale woningen, 50% middelduur 
en 17% vrije sector. Kortom: we bouwen 
huizen die mensen ook kunnen betalen.” 
 
Kleine Drift 
Achter de wethouder staan grote panelen 
waarop twee verkeerssituaties zijn ingete-
kend voor Bruisend Hart, de naam voor de 
ontwikkelplannen bij het station. Een vari-
ant gaat uit van een auto-te-gast straat en 
knip in de Eemnesserweg. Bij de andere 
variant is de auto niet meer welkom tussen 
de Larenseweg en de Zuiderweg. 
Bezoekers van de inloopavond kunnen hun 
voorkeur aangeven door een korte enquête 
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Heb jij een goed idee voor je  

straat of wijk?  

Of wil je als vrijwilliger ook een 

keer Kijk op jouw Wijk in jouw 

buurt bezorgen? 

Ben jij de buurtredacteur 

die wij zoeken? 

Laat het ons weten: 

redactiekojw@gmail.com
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Wijkwethouder Karin Walters neemt een kijkje bij inloopavond Bruisend Hart in VonkWijkwethouder Karin Walters neemt een kijkje bij inloopavond Bruisend Hart in Vonk

 
'De komst van  

De Kwekerij voor het  
station vind ik leuk,  

maar de buurt kan nog 
gezelliger'

in te vullen.  
De verkeersdeskundige van de gemeente 
wijst naar de panelen waarop de verkeers-
stromen van beide varianten met blauwe 
en oranje pijlen zijn aangegeven. “Beide 
opties zijn mogelijk”, licht hij toe. “Je ziet 
wel dat het met auto’s drukker is, ook al 
kiezen we in deze variant voor een fiets-
straat.” De ambtenaar heeft het idee dat de 
bewoners die deze avond aanwezig zijn 
een voorkeur hebben voor de autoloze 
mogelijkheid. (*)  
 
Sfeerbeelden 
In de vergaderkamer van Vonk kunnen 
bezoekers hun mening geven over de sfeer 
die zij graag willen zien in de openbare 
ruimte. Er liggen verschillende sfeerfoto’s 
op de tafels die zij op plattegronden van de 
buurt kunnen leggen. “Kijk, hier wordt 
gekozen voor een foto met een bankje”, 
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zegt ontwerper Jasper Brus. “Dan 
proef ik meteen het gevoel van 
geveltuintjes en elkaar op straat 

ontmoeten.”  
Miriam heeft ook een aantal foto’s op de 
plattegrond van het stationsgebied gelegd. 

 2 De Hilversumse woont zelf in Zuid, maar 
haar sociale leven is in Oost, zegt ze. “In 
St. Joseph is een leuke bridgeclub en ook 
ga ik elke twee weken naar het Picobello, 
het tweedehands kledingwinkeltje daar. 
Even bijpraten met de vrijwilligers.” 
Lachend: “En soms iets meenemen, 
natuurlijk.” Als de kans zich zou voordoen, 
zou ze graag aan deze kant van Hilversum 
willen wonen. “Ik vind de mensen aardiger 
hier. Laatst was ik in de Electrobuurt de 
weg kwijt. Mensen helpen je dan heel aar-
dig op weg.” 
 
Kwekerij 
Iris heeft net haar suggesties voor de buurt-
plannen met de medewerkers van de 

gemeente gedeeld. Zelf woont ze aan de 
Zuiderweg. Een leuk buurtje, maar het 
heeft zeker een opknapbeurt nodig, zegt de 
bewoonster. “Dat kruispunt bij het station 

(*) Inmiddels is de uitslag van de 
enquête bekend: 89% van de deelne-
mers stemde tegen de auto-te-gast-
straat. Ga naar 1221.hilversum.nl en 
kies voor Bruisend Hart en actueel 
voor alle resultaten.  

is levensgevaarlijk en de straten kunnen 
groener, nog veel groener.” Ook zou ze 
graag zien dat het stationsgebied verder 
verlevendigt. “De komst van De Kwekerij 
voor het station vind ik bijvoorbeeld leuk, 
maar het kan nog gezelliger. Van mij 
mogen die belwinkeltjes en coffeeshops 
bijvoorbeeld wel weg.”

Traditiegetrouw was er ook dit jaar een sportinstuif voor jonge Hilversummers op de 
woensdag van de herfstvakantie. In de ochtend waren kinderen tot 12 jaar welkom in 
Sporthal De Lieberg om kennis te maken met verschillende sporten. Na de lunch slo-
ten buurtsportcoaches en jongerenwerkers in Oost de instuif af met een zaalvoetbal-
toernooi voor de jeugd van 10 tot en met 16 jaar.  
 
“We maken vijf teams en elke wedstrijd duurt zeven minuten.” Dertig jongens zitten naast 
elkaar op de tribunes in de sporthal. Ze luisteren aandachtig naar de uitleg van Bink buurt-
sportcoach Chris die de jongens een blauw, groen, geel of rood lintje geeft. Het vijfde team 
speelt zonder kleur. “Zou je wel willen!”, is zijn antwoord als een van de jongens vraagt of 
ze zelf hun medespelers mogen kiezen. “Chris zorgt ervoor dat jong en oud samen spelen”, 
legt collega-buurtsportcoach Julia aan de zijlijn uit. “Dat is wel zo eerlijk.”  
 
Muziekje 
Een stevige beatmuziek gaat aan en team geel speelt tegen team groen op een van de twee 
velden in de sporthal. De jongens gaan er fanatiek, maar ook sportief in. De bal is vaker bij 
het doel aan de rechterkant, maar het lukt niet om te scoren. Marnix, ook buurtsportcoach 
in Oost, noteert de 0-0 in de Good2Move-app op zijn telefoon, waarmee hij het toernooi-
verloop bijhoudt. “Een gelukje, normaal is deze app betaald, maar ik ken één van de 
makers”, zegt hij met een brede glimlach. 
 
Timer 
Er zit vaart in het toernooi. De jongens draaien snel door en nu spelen team blauw en geel 
tegen elkaar. Marnix is tevreden over de opkomst. “Er zijn meer jongens gekomen dan zich 
hebben aangemeld. Met vanochtend erbij hebben ruim honderd kinderen meegedaan met 
deze sportinstuif.” 
Team geel wint met een doelpunt verschil. Een jongen van het blauwe team is het niet eens 
met de uitslag: “Kunnen we de wedstrijd niet opnieuw spelen?” De Bink buurtsportcoach 
schudt zijn hoofd. “Joh, daar hebben we geen tijd voor” en hij zet zijn timer voor de vol-
gende zeven minuten.  
 
Chillen 
Na het toernooi kunnen de jongens nog chillen in jongerencentrum De Mix naast de sport-
hal. Op het programma staat een lasergame-activiteit, maar jongerenwerker Mert houdt een 
slag om de arm als een scholier hier tussen de wedstrijden door naar vraagt. “Alleen als we 
niet met een te grote groep zijn”, is zijn antwoord. De jongen vraagt het later nog een keer, 
maar Mert geeft geen krimp. “Ik denk wel dat het kan”, zegt hij zacht als de vierde van de 
acht wedstrijden in het toernooi is begonnen. “Maar ik wil geen dingen beloven als ik niet 
voor 100% zeker ben.”  
De samenwerking tussen het jongerenwerk en de Bink buurtsportcoaches is al jaren hecht 
tot zijn tevredenheid. “Sport is een mooie schakel naar de activiteiten die wij organiseren 
in De Mix en andersom. Het is fijn dat wij elkaar op deze manier in Oost versterken.” 
 
En dan klinkt er een geweldige galm. “Tijd!”, roept Marnix. Wedstrijd vijf kan beginnen. 
De buurtsportcoach lacht. “Nee, een fluitje heb ik niet nodig. Ik heb dit vaker gedaan.”

Bink buurtsportcoaches en jongerenwerkers  
organiseren sportinstuif in Oost

Bink buurtsportcoaches en jongerenwerkers  
organiseren sportinstuif in Oost

Een herfstvakantie vol sport

in wijkcentrum St. Joseph net heeft  
afgerond. Een andere bewoner is blij met 
het inzicht dat zij kreeg in de verschil-
lende aspecten van haar gezondheid. 
“Ontzettend leuk om de test te doen.  
Je krijgt echt een beeld van je sterke en 
zwakke punten.” 
 
De buurtsportcoaches van Team 
Sportservice helpen na de test alle deel-
nemers ter plekke met het vinden van een 
sport- of beweegactiviteit die bij hen past. 
Een deelnemer gaat zeker wat doen met 
het advies, zegt hij. 
”De adviseurs dachten heel goed mee met 
wat ik wel en niet kan en welke beweeg-
groep geschikt voor mij is.” 

Hoe goed is het gesteld met de hand-oog 
coördinatie, beenkracht, lenigheid en 
snelheid? Deelnemers voeren tijdens de 
fitheidstest verschillende oefeningen uit 
om hierachter te komen. Ook werd de 
bloeddruk gemeten. Na de test krijgt elke 
deelnemer een persoonlijk beweegadvies 
van de buurtsportcoaches van Team 
Sportservice.  
 
Valrisicotest 
“Een nieuw onderdeel dit jaar is de val-
risicotest”, vertelt Yvonne van Langen. 
Een goede toevoeging aan de fitheidtest 
volgens de coördinator Gezonde Leefstijl 
Hilversum en BEL, want bij 50 deel-
nemers stelden de buurtsportcoaches van 
Team Sportservice een verhoogd valrisico 

vast. “Deze mensen ontvangen een uitno-
diging voor een uitgebreidere analyse in 
één van de Hilversumse Leefstijlloketten. 
Daarna kunnen ze ervoor kiezen om bij-
voorbeeld mee te doen met de cursus ‘In 
Balans’ die begin 2024 start.”  
 
APK-keuring 
De bewoners die meedoen in St. Joseph 
zijn enthousiast. “Het voelt als een APK-
keuring. We weten nu hoe het gesteld is 
met onze fitheid en waar we aan kunnen 
werken”, zegt een stel dat de Fitheidstest 

 Bewoners checken gezondheid  
met fitheidstest in St. Joseph

Hoe fit ben je? Veel inwoners van Oost 
waren zeer benieuwd naar het antwoord 
op deze vraag, want binnen mum van 
tijd was het maximumaantal aanmel-
dingen voor een fitheidtest in St. Joseph 
bereikt. Team Sportservice ’t Gooi orga-
niseerde in november ook op twee ande-
re locaties de test. In totaal lieten 199 
inwoners van 50 jaar en ouder hun 
gezondheid checken.

 
Fitheidstesten in 2024 
Het op peil houden van fitheid  

en gezondheid helpt bij het  
voorkomen van hart- en vaatziekten 

en voorkomt vallen.  
Ook kan sport en bewegen  

psychische klachten verlichten,  
heeft het een positief effect op  

dementie en kan het  
eenzaamheid tegengaan. 

 
In 2024 wordt een nieuwe serie 
Fitheidstesten georganiseerd in 

Hilversum voor 50-plussers.  
Op de website van  

Team Sportservice ’t Gooi,  
staat meer informatie: 

jouw.teamsportservice.nl/gooi/ 
fittesten-hilversum.



Veertig jaar speelgoed 
lenen in Hilversum Oost

 
 
 
WIJKAGENDA OOST 1221/1223 
 
ACTIVITEITEN IN  
Wijkcentrum De Geus 
Geuzenweg 84, 1221 BV Hilversum 
0650 556 066. 
degeus-hilversum.nl 
 
Buurtteam 1221 
biedt hulp en steun 
Wekelijkse inloop donderdag  
van 13.00-14.00 uur in De Geus voor 
hulp en vragen van buurtbewoners.   
 
De Geus is een onafhankelijk  
wijkcentrum voor en door 
bewoners.  
De Geus is voor iedereen toegankelijk 
en staat bol van de activiteiten waaraan 
iedereen kan deelnemen. Kijk voor 
meer informatie op degeus-hilversum.nl 
 
Verbindingshuis 
Larenseweg 49 
Diverse activiteiten voor de buurt. 
Sociaal verbinder Irma van Dijk 
0651 075 544 
 
Wijkcentrum St. Joseph  
Minckelersstraat 71, 1223 LD Hilversum 
(035) 647 83 47. 
Open 09.00-16.30 uur.   
stjosephhilversum.nl 
 
Leefstijlloket 
Wekelijks (gratis)  
maandag 09.00-11.00 uur 
woensdag 19.00-21.00 uur 
Info: Aranka Windmeijer 
awindmeijer@teamsportservice.nl 
 
Preventief Huisbezoek 80+ bij u 
thuis.  Langer thuis blijven 
wonen?  
Bespreek de mogelijkheden met onze 
opgeleide vrijwilligers. 
Tukkie Tuk, ttuk@versawelzijn.nl 
0613 786 776 
 
Spreekuur Veiligheid 
Door politie, boa’s en 
Wijkbrandweerman. 
Het spreekuur is tweewekelijks: elke 
oneven week op dinsdag van 15.00 uur 
tot 16.00 uur. 
 
Kijk op stjosephhilversum.nl 
voor meer informatie over deze 
activiteiten: 
• Riksja rijden 
• Huis van Fatima 
• Ontmoetingsgroep 
• Weg en wijzer 
• Gezond wandelen in de wijk 
• Creaclub Toffe Kwast 
• PicoBello, 2ehands kleding winkel 
• Rots- en Watertraining 
 
Vrijwillige Thuishulp Versa 
Welzijn  
Deborah Erwich, 0645 232 415  
derwich@versawelzijn.nl 
Charlotte Meynen, 0649 377 171   
cmeynen@versawelzijn.nl 
 
Rode Kruis Luisterlijn  
0900 0767 
Preventielijn Zelfmoord 
0800 113 
  
Buurtteam 1223 
Elke dinsdag 11.00 - 12.00 uur  
is het team aanwezig op afspraak,  
voor bewoners met vraag of aanbod 
van hulp. Wijkcentrum St. Joseph. 
 
 
NUTTIGE ADRESSEN IN DE BUURT 
 
WIJKPOLITIE 
Wijkagent postcode 1221: 
Linda Hardeman   
linda.hardeman@politie.nl 
0900 88 44. 
 
Wijkagent postcode 1223: 
Sander Pardieck 
sander.pardieck@politie.nl 
0900 88 44. 
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Gefeliciteerd met het 40-jarige jubileum! 
Hoe hebben jullie het gevierd?  
Jannie: “We heb-
ben een groot kin-
derfeest gegeven 
voor alle leden en 
de buurt op 
Burendag.  
Kinderen speelden 
spelletjes, werden 
geschminkt en 
deden mee aan een 
kleurwedstrijd.” 
Herma: “Daarnaast hebben we ook feest 
gevierd met onze veertig vrijwilligers. 
Dankzij hen loopt De Steeg ontzettend goed. 
We zijn een sociale club vol positieve ener-
gie!” 
 
Waarom zijn jullie in 1983 met Speel-o-
theek De Steeg begonnen? 
Jannie: “Mijn kinderen gingen twee keer per 
week naar de peuterspeelzaal. Maar zowel 
ouders als kinderen hadden behoefte aan 
meer contact met elkaar. Zo ontstond het idee 
voor een plek waar moeders elkaar konden 
ontmoeten en kinderen met elkaar konden 
spelen.” 
Herma: “Voor mij begon het met een visite 
bij een vriendin in Driebergen. Zij had mooi 
en duur speelgoed staan en vertelde dat ze dit 
leende bij de plaatselijke speelotheek. Dat 
leek mij ook wel wat en ik maakte via-via 
kennis met Jannie. Samen hebben we de 
speelgoeduitleen opgezet in buurthuis De 
Steeg. Dat buurthuis is weg, maar de naam is 
gebleven.” 
 
Hadden jullie meteen veel speelgoed? 
Jannie: “Dankzij een gift van Jantje Beton, 
konden we drie kasten vullen met vijftig 
stuks speelgoed. Nu staat elk hoekje van de 
speelotheek vol met in totaal 850 stuks speel-
goed. We hebben taal-, reken- en denkspel-
len, buitenspeelgoed, computerspellen en 
technisch speelgoed. Ook hebben we thema-
kisten voor het organiseren van een kinder-
feestje.”  

Spelletjes, lego, skateboards, poppenhui-
zen en hijskranen: al dit speelgoed en nog 
veel meer kunnen kinderen lenen bij 
Speel-o-theek De Steeg. Al veertig jaar 
lang, want de enige speelotheek in 
Hilversum is in 1983 begonnen. Een mooi 
moment om met oprichters Herma 
Veurink en Jannie Verbeet terug te blik-
ken én vooruit te kijken. 

Speel-o-theek De Steeg viert jubileum

Herma: “We krijgen meer speelgoed dan dat 
we kunnen gebruiken. Een enorme luxe. 
Daarom organiseren we minstens een keer 
per jaar een speelgoedbeurs. Dan wordt het 
speelgoed dat wij niet willen uitlenen, zoals 
spellen met breekbare onderdelen, verkocht 
voor kleine prijsjes.” 
 
Is spelen belangrijk voor kinderen? 
Jannie: “Spelen draagt bij aan de lichamelij-
ke, sociaal-emotionele en cognitieve ontwik-
keling van kinderen. Het is dus belangrijk dat 
ouders hun kinderen veel laten spelen. Maar 

wist je dat kinde-
ren spelen moeten 
leren? Daarbij 
hebben ouders een 
grote rol: zij moe-
ten het spelen 
voordoen aan hun 
kinderen.” 
Herma: “We zien 
dat sinds de 

opkomst van de smartphone spelen minder 
belangrijk is geworden. Ook is er vaak min-
der tijd om samen te spelen, omdat veel 
ouders fulltime werken. Het risico is dat kin-
deren het steeds moeilijker vinden om hun 
fantasie en creativiteit te gebruiken, want dat 
is juist iets wat je in spel ontwikkelt.” 
 
Voor wie is de speelotheek? 
Jannie: “De speelotheek is voor iedereen. 
Voor €32,50 per jaar kun je lid worden en 
speelgoed lenen. Voor sommigen is dit als-
nog veel geld. Daarom kijkt de gemeente 
naar manieren hoe we deze mensen ook lid 
kunnen maken. We hopen dat er snel een 
oplossing wordt gevonden.” 
 
Weten alle ouders in Hilversum  
van het bestaan van de  
speelotheek? 
Herma: “Helaas weten we  
niet iedereen te bereiken.  
Daarom organiseren we  
met Bink Kinderopvang  
voorlichtingsbijeen- 
komsten over spelen.  
Ook komt er binnen- 
kort vanuit het  
consultatiebureau  
een groep ouders met  
baby’s langs.” 
Jannie: “We merken dat  
sinds we op Facebook en  
Instagram zitten meer nieuwe  
mensen de speelotheek weten  
te vinden. Zo komt er elke week  

een grote groep Indiase expats langs.” 
 
Hoe ziet de toekomst van de speelotheek 
eruit? 
Herma: “Duurzaamheid wordt de komende 
jaren alleen maar belangrijker. Het lenen van 
kwalitatief goed speelgoed sluit daar goed op 
aan.” 
Jannie: “Het zou fijn zijn als de speelotheken 
in Nederland zouden professionaliseren. Nu 
is de speelgoeduitleen meestal afhankelijk 
van vrijwilligers, terwijl spelen van belang is 
voor de ontwikkeling van kinderen. In de 
bibliotheek worden de medewerkers toch 
ook betaald?” 
 
En voor jullie persoonlijk? 
Jannie: “We hebben altijd gezegd dat we 
zouden stoppen rond ons zeventigste verjaar-
dag, maar inmiddels zijn we alweer 73 jaar. 
Ik zit in het bestuur en ben verantwoordelijk 
voor de speelgoedreparaties.” 
Herma: “Het is veel te leuk om betrokken te 
blijven. Ik coördineer de vrijwilligers, en dat 
brengt me veel plezier.” 

 
’Wij organiseren samen met  

Bink Kinderopvang  
voorlichtingsbijeenkomsten 

over spelen’

Links Herma, rechts Jannie

Speel-o-theek De Steeg 

Speel-o-theek De Steeg zoekt  
een vrijwilliger voor de zaterdag.  

Als vrijwilliger heet je leden  
welkom, registreer je het  

geleende speelgoed  
en controleer je of het speelgoed  

compleet is.  
Interesse? mail naar  

info@speelotheekhilversum.nl.  
Meer weten?  

Kijk op speelotheekhilversum.nl

Door buurtredacteur Alix Wassing
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“Kopje koffie?” vraagt Tukkie Tuk aan 
twee voorbijgangers die langs de bak-
fiets lopen. De twee buurtbewoners 
lachen, maar blijven niet staan. “Geeft 
niet”, zegt de opbouwwerker van Versa 
Welzijn laconiek. “Een glimlach is 
genoeg.” Even later blijft een bewoner 
wel hangen. Wijkbrandweerman Edo 
Brouwer en energieopbouwwerker 
Matijs Gerrits knopen het gesprek aan. 
 
“Vanuit het Energie opbouwwerk heb ik 
mij aangesloten bij verschillende buurt-
bakkies in Oost”, vertelt Matijs Gerrits 
even later. Vandaag staat hij met opbouw-
werker Tukkie Tuk en wijkbrandweerman 
Edo Brouwer op de hoek van de 
Eemnesserweg en Marconistraat. Een heel 
druk punt is het niet, maar sommige bewoners 

blijven even staan voor een kopje koffie. 
“Misschien is het volgende week als we bij 
‘Foodlovers’ aan de Minckelersstraat staan 
drukker.” 
 
Energieklusser aan huis 
Hoewel het vandaag rustig is, zijn de 
straatgesprekken zeker nuttig volgens 
Matijs. “Ik heb veel mensen kunnen vertel-
len over de ‘EnergieKlusser aan huis’. 
Iedere Hilversummer die een energietoe-
slag ontvangt kan zich hiervoor aanmelden. 
Het werkt beter om dit persoonlijk aan de 
mensen uit te leggen dan via een flyer.” 
 
Hij legt uit dat de energieklusser op 
afspraak energiebesparende producten in 
huis installeert. Denk bijvoorbeeld aan 
ledlampen, stekkerdozen of radiatorventi-

latoren. Zowel de hulp van de 
Energieklusser als alle producten zijn gra-
tis. Matijs: “Op die manier helpt de 
gemeente Hilversum bewoners om de 
energiekosten laag te houden.”  
Matijs kent ook alle andere regelingen die 
er zijn voor bewoners die energie willen 
besparen. “Ik zet graag iedereen op het 
juiste spoor. Steeds vaker is de energiere-
kening een probleem en ik help de mensen 
graag met besparen.” 
 
Woningcheck 
Ook voor de woningcheck kunnen bewoners 
gratis een afspraak maken, vult wijkbrand-
weerman Edo Brouwer aan. “Wij komen 
ook bij de mensen thuis en geven advies 
over brandveiligheid in huis. Hebben de 
bewoners bijvoorbeeld al op elke verdie-
ping een rookmelder hangen? En zijn deze 
goed geïnstalleerd? Als mensen dit zelf 
niet kunnen, hangen we ze persoonlijk zelf 
voor hen op.” 
 
Folder Versa Welzijn 
Een bewoonster die de post rondbrengt 
groet Tukkie hartelijk. De twee kennen 
elkaar al van andere Versa-activiteiten.  
 
De postbode vindt het goed idee dat de 
buurtwerkers ook echt de buurt intrekken. 
“Groet & Ontmoet is leuk. Zo op straat 
praat het toch gemakkelijker”, zegt ze. 
Tukkie knikt en pakt een folder, waarin 
alle dienstverlening van Versa overzichte-
lijk staat opgeschreven. “Heb je deze al? 
Altijd handig als je één van ons zoekt.”  
 
Wil jij ook je energiekosten verlagen? 
Kijk op hilversum.nl/energieklusser en 

maak een afspraak. 
 Gratis woningcheck aanvragen? 

mail: WijkbrandweerHilversum@ 
BrandweerGooiVecht.nl

’Groet & Ontmoet’: buurtwerkers gaan de wijk in

’Ik heb veel mensen  
kunnen vertellen over de 

‘EnergieKlusser aan huis’. 
Iedere Hilversummer  

die een energietoeslag  
ontvangt kan zich hiervoor 

aanmelden’

Veel mensen blijven graag zo lang mogelijk zelfstandig blijven wonen, maar hoe doe 
je dat veilig? En met plezier? Welke regelingen zijn er voor ouderen? Hoe voorkom je 
eenzaamheid? In vier bijeenkomsten praatten medewerkers van Versa Welzijn, 
verschillende zorgorganisaties, de gemeente en de wijkbrandweer bewoners hierover bij. 
 
Ruim dertig bewoners zitten klaar wanneer opbouwwerker Tukkie Tuk de eerste van de vier 
bijeenkomsten opent. Wethouder Zorg Gerben van Voorden is nog niet gearriveerd, dus 
wijkbrandweerman Edo Brouwer mag de eerste lezing voor zijn rekening nemen. Met 
video’s laat hij zien hoe snel brand om zich heen kan slaan als het huis niet brandveilig is.  
 
Hé, doe de deur dicht! 
“Rommel is brandstof”, houdt hij zijn gehoor voor. “Houd de woning opgeruimd en zorg 
voor een goed vluchtplan. En misschien nog wel belangrijker: sluit alle deuren voor het sla-
pen gaan!” Met een filmpje laat Edo het verschil zien tussen een brand in een huis met open 
en dichte deuren. Na vijf minuten staan drie kamers in de eerste woning vol met rook. 
‘Geen overlevingskans’ is het onderschrift in rood. Met een dichte deur duurt het ruim twin-
tig minuten voordat de rook de kamer tot aan het plafond vult. Edo: “Daarom is de wijk-
brandweer ook de campagne ‘Hé, doe de deur dicht!’ gestart.”  
 
Knarrenhofjes 
Wanneer de brandweerman zijn verhaal over het belang van rookmelders in elke kamer 
heeft afgerond, komt Gerben van Voorden binnen.  
De wethouder benadrukt dat de gemeente zorg weer terug wil brengen naar de buurt. 

“Omzien naar elkaar moeten we samendoen en niet overlaten aan organisaties”, is zijn 
hartstochtelijk pleidooi. Ook holt volgens de bestuurder de mentale gezondheid achteruit. 
“Dan doen we iets dus niet goed. We hebben elkaar nodig!” 
 
Zijn er nog plannen om meer ouderenwoningen te bouwen? Vraagt iemand in het publiek 
nieuwsgierig. Gerben antwoordt dat hij zeker de voordelen ziet van zogenoemde knarren-
hofjes. “38% van de huishoudens in Hilversum bestaat uit één persoon, dus als we bouwen 
voor de buurt moeten we daar zeker rekening mee houden. Het probleem is alleen wel dat 
de ruimte schaars is.” 

Brandmelders 
Buurtbewoonster Dorien is 73 jaar en woont met haar man die een jaar ouder is in de 
Meteorenstraat. “Eigenlijk is het huis te groot voor ons, maar mijn man wil niet weg. Hij is 
graag bezig in de schuur.”  
 
Ook wil ze zo lang mogelijk zelfstandig blijven wonen en dan is het wel belangrijk om goed 
voorbereid te zijn, vindt Dorien. “Het zijn goede tips die we vanochtend hier krijgen. Vooral 
het verhaal over de brandmelders heeft mij aan het denken gezet. We hebben ze niet in de 
slaapkamer en keuken hangen.” Lachend: “Misschien stuur ik mijn man al vanmiddag naar 
de bouwmarkt om daar wat aan te doen!” 
 

 Bijeenkomsten Langer Zelfstandig Wonen  
goed bezocht in St. Joseph 

Zijn er nog plannen om  
meer ouderenwoningen te bouwen?



 
 
MEE-UGV 
Onafhankelijke Cliëntondersteuning  
voor 1221: 
Katja Andringa 
0614 562 284 
voor 1223: 
Hester v.d. Sterren 
H.van.der.Sterren@mee-ugv.nl 
 
VERSA WELZIJN 
Maatschappelijk werk 
Postcode 1221: 
Najat Ouchrif 
nouchrif@versawelzijn.nl 
0684 620 455 
 
Postcode 1223: 
Roselien Ramkhelawan 
rramkhelawan@versawelzijn.nl 
035 623 11 00. 
 
Opbouwwerkers 
Postcode 1221: 
Els Köse-Vollmuller 
ekose@versawelzijn.nl 
0610 334 243 
 
Postcode 1223:  
Tukkie Tuk 
ttuk@versawelzijn.nl 
0613 786 776. 
 
Tiener- en Jongerenwerk 
Idsert Wouda 
iwouda@versawelzijn.nl 
0646 108 030. 
 
Tiener- en Jongerencentrum 
De Mix 
Jan van der Heijdenstraat 170-A 
1221 EM Hilversum 
demix@versawelzijn.nl   
facebook.comdemix.jongerencentrum 
 
Mert Kilickaya 
mkilickaya@versawelzijn.nl 
0630 256 840. 
 
Kinder- & tienerwerk 
Jet van der Wal   
jwal@versawelzijn.nl  
0613 965 981. 
 
Hanae El Azouzi 
jazouzi@versawelzijn.nl 
0658 967 876 
 
WONINGCORPORATIES 
 
De Alliantie 
Yvonne Koning 
ykoning@de-alliantie.nl 
Marleen de Visser 
mdevisser@de-alliantie.nl   
 
Dudok Wonen 
Medewerker Woonzaken 
info@dudokwonen.nl                           
 
Gooi en Omstreken 
Ton Wijman 
t.wijman@gooienom.nl 
 
Wooncoach 
Adelheid Ossewaarde 
a.ossewaarde@gooienom.nl 
 
GEMEENTE 
Wijk-/buurtwethouder Oost 
Karin Walters 
k.walters@hilversum.nl 
 
Wijkregisseurs 
Postcode 1221: Coen van Beers 
c.vanbeers@hilversum.nl     
0651 225 654. 
Postcode 1223: Annegreet van de Riet 
a.vanderiet@hilversum.nl 
0622 194 126 
 
Perron H informatiepunt 1221 
Dinsdag 10.00-14.00 uur 
Woensdag 13.00-17.00 uur     
Zaterdag 10.00-13.00 uur 
1221.hilversum.nl/de-kwekerij/perron-h 
 
WhatsApp-meldpunt openbare 
ruimte 
gemeente Hilversum 0613 852 953 
 
Speelotheek 'De Steeg' 
Edisonstraat 47 
speelotheekhilversum.nl 
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 Burgemeester, wethouder en leerlingen  
tikken een eitje in de Raadzaal

Samen met burgemeester en wet-
houder ontbijten: de leerlingen van 
groep 8 van basisschool De Wilge 
hadden er zin in op 11 oktober. 
Burgemeester Gerhard van den Top 
ontving samen met wethouder Sport 
Karin van Hunnik de scholieren in 
het Raadhuis voor het Burgemeesters-
ontbijt.  
 
Het Burgemeestersontbijt is een lande-
lijk initiatief om aandacht te vragen 
voor een gezond ontbijt, voor ieder 
kind, iedere dag. En dat is nodig ook, 
want zo’n vijf procent van de kinderen 
tussen de 4 en 12 jaar ontbijt niet altijd 
of niet gezond. In de ontbijtweek met 
het burgemeestersontbijt als feestelijke 
aftrap vragen juffen en meesters aan-
dacht voor het belang van gezond ont-
bijten.  
 
Een van de redenen waarom kinderen 
de ochtendmaaltijd overslaan is 

armoede. Gelukkig zijn er steeds meer 
initiatieven om op school alle kinderen 
wel gezond te laten eten. Denk aan 
schoolfruit, schoolmaaltijden en de 
kinderpostzegelactie ‘Laat ieder kind 
meedoen’.  
 
Tijdens het burgemeestersontbijt in 
Hilversum genoten burgemeester 
Gerhard van den Top en wethouder 
Karin van Hunnik natuurlijk van het 
uitgebreide ontbijt, maar ze waren 
vooral nieuwsgierig om te horen welke 
wensen en ideeën de scholieren in 
Hilversum hebben.  
 

Wil jouw klas ook  
in aanmerking komen voor het 

Burgemeestersontbijt?  
Alle informatie  

daarvoor vind je op   
burgemeestersontbijt.nl/  

Twee pieten zijn al gearriveerd en zingen Sinterklaas-
liedjes. Bewoners en kinderen luisteren half, maar 
kijken vooral nieuwsgierig naar de grote rood-en-gele 
doeken die de speeltuintjes daarachter verbergen. En 
dan is het zover: Sinterklaas komt de hoek om, met 
een groot cadeau. Wat zou daarin zitten? 
 
Juichend en joelend stormen de kinderen op de grote 
cadeaudoos af. Wanneer ze ‘m met z’n allen openen, 
springt Piet eruit met een grote cheque in zijn handen. 
Alle kinderen mogen gratis naar Museum Hilversum 

staat op de voucher. Kinderburgemeester Julie de Vries 
neemt de grote kaart met het aanbod blij in ontvangst.  
 
VIP-badge 
“Sinterklaas heeft al jarenlang zijn slaapkamer bij ons, 
dat weet ieder kind in Hilversum. Dit jaar vroegen wij de 
Sint zelf wat hij op zijn verlanglijstje heeft staan”, vertelt 
Fleur van Muiswinkel, directeur van het museum, even 
later. “Zijn grootste wens? Dat alle kinderen de kans zou-
den krijgen om het museum te bezoeken. Daar wilden we 
natuurlijk graag aan meewerken. Tot eind februari krijgt 
elk kind dat ons komt bezoeken een VIP-badge, drinken 

en een verrassing. Verder hebben we ook veel leuke, 
nieuwe speurtochten en kleurplaten voor de belangrijke 
bezoekertjes klaarliggen.” 
 
Speeltuinen 
En dan is het tijd om de hekken te openen.  Onder luid 
tromgeroffel verschijnt achter het doek de eerste speel-
tuin met een groot, houten speeltoestel. De leden van de 
kindergemeenteraad en hun vrienden stormen naar binnen.  
 
Pepijn woont vlakbij Seinhorst en vindt het super om 
kinderraadslid te zijn. “We hebben heel veel ideeën om 
Hilversum te veranderen. Daaruit hebben we een plan 
gekozen om mee aan de slag te gaan. Ons idee is dat ver-
schillende speeltuinen in Hilversum interactieve speel-
dingen krijgen, zodat ze ook voor oudere kinderen leuk 
blijven.”  
 
De drie speeltuinen die langs de Seinstraat naast elkaar 
liggen, blijven vooralsnog offline, maar Pepijn komt er 
vaak en is blij met het nieuwe klimhuis dat er nu staat. 
“Het is hier nog leuker geworden om te spelen.”  
 
En dan moet hij weg achter zijn vrienden aan naar de 
tweede speeltuin die een upgrade heeft gekregen met een 
schommel, glijbaan én houtsnippers. Dit laatste tot groot 
genoegen van Sinterklaas. “Ik voel me helemaal thuis 
hier. Het is net alsof ik bij mijn paardje in de stal ben.” 

 

Cadeau van Sint 

Nieuwe speeltuinen en gratis VIP-bezoek aan  
Museum Hilversum

 
Alle kinderen mogen gratis naar  

Museum Hilversum staat op de voucher 



 
Open dag Mevlana moskee Geuzenweg 

Vicevoorzitter Hiciret Alici: ’Wij zijn zoveel meer dan een gebedshuis’
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“We zijn al sinds vrijdag bezig met de voor-
bereidingen van alle hapjes. Veel boodschap-
pen hebben we twee weken geleden al 
gedaan”, vertelt Selin achter het drukbe-
zochte kraampje voor de Mevlana moskee. 
Voor het tweede jaar op rij houdt de moskee 
aan de Geuzenweg open dag en daar horen 
Turkse en Marokkaanse specialiteiten bij. 
“We zijn zoveel meer dan een gebedshuis”, 
zegt vicevoorzitter Hiciret Alici. “Dat willen 
we graag aan de buurt laten zien.” 

 
Zoete Tatli Çesitleri, Cheesecake Trilice Dilim 
of liever de hartige Kiymali Pide tanesi? Selin 
en Ayse verkopen samen met andere vrouwen 
de zelfgemaakte Oosterse specialiteiten met 
verve. Afrekenen, contant of met pin, kan bij 
twee heren aan het eind van de kraam.  
 
Zij is zeker vier dagen per week in de moskee te 
vinden, vertelt Selin. “Koranlessen, lezingen, 
samen eten, maar ook zaalvoetbal of zomers 
naar het pretpark: we organiseren veel activitei-
ten. Als voorzitter van het vrouwenbestuur heb 
ik het daar druk mee. Ja, je kunt wel zeggen dat 
de moskee mijn tweede thuis is.” Ook voor 
Ayse die naast haar achter de kraam staat, is het 
gebedshuis belangrijk. Zij doet vooral leuke 
dingen met de meiden van 7 tot 15 jaar. 
 
Mekka 
Hiciret Alici nodigt de redactie van Kijk op 
jouw Wijk met een gastvrij gebaar binnen in de 
moskee uit. Nadat we onze schoenen in een 
open kast hebben gedaan, komen we in de 

ruime gebedsruimte. In het dikke tapijt geven 
banen met een bloemendessin de rijen aan 
waarachter de gelovigen kunnen bidden. “We 
bidden vijf keer per dag. Het gebed op de vrij-
dagmiddag is het drukst. Dan bidden hier zo’n 
vierhonderd man”, vertelt de vicevoorzitter van 
het moskeebestuur.  
Hij wijst naar een bord waarop digitaal tijden 
voor gebed zijn aangegeven. Vandaag op 5 
november is het ochtendgebed ‘Imsak’ om 
kwart voor zes in de vroege morgen en sluiten 
de gelovigen om 18.48 uur de dag af met het 
avondgebed ‘Yatsi’. De tijden wisselen met de 
zonsopkomst en -ondergang.   

’We zijn naast een gebedshuis,  
ook een buurthuis en ontmoetingsplek voor de jeugd.  

Het is beter dat ze hier zijn, dan dat ze hangen op straat’

Het rijkversierde tableau aan de wand is de plek 
waar de imam het gebed voorgaat. Het tegel-
werk is mooi, maar niet uniek volgens Hiciret 
die uitlegt dat deze decoratie in meer moskeeën 
te vinden is. “Belangrijker voor ons is dat de 
spreekruimte voor de imam in de richting van 
mekka staat.” 
 
Ontmoetingsplek 
Boven is een kleinere ruimte met hetzelfde 
tapijt waar de vrouwen kunnen bidden. De 
ruimte is groot genoeg volgens de vicevoorzit-
ter en anders zijn er nog twee andere ruimtes. 
De vrouwen kunnen de imam in die vertrekken 
niet zien, maar wel horen.  
 
Vier jongens spelen een spel tafelvoetbal. 
Gejuich aan één kant als de bal het doel inwipt 
en dan snel weer door.  Met de PlayStation is 
een ander groepje bezig. “We zijn naast een 
gebedshuis, ook een buurthuis en ontmoetings-
plek voor de jeugd”, zegt Hiciret. ”Het is beter 
dat ze hier zijn, dan dat ze hangen op straat.”  
 
Voor de jongens zijn er daarom veel activitei-
ten. Zo organiseert het moskeebestuur elk jaar 
een groot zaalvoetbaltoernooi. Onze gids bena-
drukt dat hij het leuk zou vinden als een team 
uit de buurt hierbij zou aansluiten. “We willen 
graag onze contacten in de buurt uitbreiden en 
verstevigen. Met deze dag willen we letterlijk 
en figuurlijk de deuren openen om te laten zien 
wat de moskee betekent voor ons en wat hier 
gebeurt.”   

 
Gewoonte 
Achter de gameruimte komt een warme damp 
ons tegemoet. Op de grond aan lage, ronde 
tafels kneden vrouwen het deeg en bereiden zij 
de vullingen van de hapjes die voor de moskee 
worden verkocht. “Het is een gewoonte, zo heb-
ben we dat geleerd”, antwoordt Senay op de 
vraag waarom de tafels zo laag zijn. “Voor het 
maken van deeg, werkt het prettig om dat zo te 
doen. Probeer maar eens!”, vult Leyla aan.  
 
Samen met Aylin rusten de twee vrouwen even 
uit van het harde werk. Ook voor hen is de mos-
kee een belangrijke ontmoetingsplek. Ze volgen 
actief de wekelijkse lezingen, brengen een paar 
keer per jaar een fruitmand langs in verzor-
gingshuizen en hebben het gezelschap van 
elkaar. Het geroezemoes van de vrouwen vult 
de kamer. “Het is fijn om bij elkaar te zijn”, zegt 
Senay die ook meerdere keren per week de 
moskee bezoekt. “Hier voel ik mij thuis.” 
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Vier jaar lang hebben de duurzame ondernemers 
de voormalige Philipswinkel aan de Larenseweg 
kunnen gebruiken. Met een spetterend Gluren bij 
de Buren op zondag 4 februari 2024 nemen de 
Vonkers afscheid van de buurt. “We zouden graag 
op een andere locatie verdergaan, maar die is er 
nog niet. Helaas heeft Hilversum nog geen speci-
fiek broedplaatsenbeleid”, zegt kwartiermaker 
Marileen Fabels. 

 
 
“We wisten dat het tijdelijk zou zijn en uiteindelijk 
hebben we twee bonusjaren gekregen. Twee jaar was 
toegezegd, het zijn er vier geworden dus echt iets te 
klagen, hebben we niet”, zegt Nienke van Van die 
Vegans realistisch. Samen met partner Tobias is zij 
eigenaar van veganistische catering en delicatessen-
winkel en een van de eerste huurders in Vonk.  
“Hier wonen en werken flexibele en creatieve gees-
ten. Ik denk wel dat het iedereen lukt om het roer om 
te gooien.” 
  
Klussen 
Het tweetal herinnert zich het prille begin van de 
broedplaats nog goed. Tobias: “We hadden net de 
sleutel gekregen toen de coronapandemie begon. 

koop. De vonk sloeg over met de buurman en 
Ingeborg woont nu samen in een ‘doorsnee woning’. 
Ze kijkt met plezier terug op haar tijd bij Vonk. “Ik 
heb iedereen zien komen en gaan. Het is verdrietig 
dat ons dorpje verdwijnt, want wonen in een tiny 
house is pure vrijheid. Je hebt alles en het kost weinig. 
Hopelijk vinden de andere bewoners snel een nieuw 
fijn plekje.” 
 
Gluren bij de Buren 
Behalve de ondernemers verliest ook 1221 een brui-
sende plek met het verdwijnen van de broedplaats aan 
de Larenseweg. Marileen: “De duurzame dagen, de 

kerstmarkt en al onze andere events zijn inmiddels 
een begrip in de buurt en trekken steeds meer bewo-
ners. Voor Oost is het zonde dat Vonk verdwijnt. 
Maar voor wie nog een laatste keer de gemoedelijke 
vibe van onze broedplaats wil meemaken, is er nog 
een kans. Op zondag 4 februari nemen we afscheid 
met een spetterend Gluren bij de Buren. Voel je 
welkom!” 
 

Eigenlijk een geluk bij een ongeluk, want daardoor 
hadden we tijd om te klussen. We zijn vier maanden 
bezig geweest om het hier werkbaar en gezellig te 
maken. Containers vol spullen hebben we afgevoerd, 
de dichtgespijkerde ramen opengemaakt. Het was 
leuk om hier met elkaar mee bezig te zijn, maar ook 
intensief. Ik denk niet dat ik dit snel nog een keer zou 
doen.” 
 
Kinderspaans 
Carme onderneemt sinds september in Vonk. De 
Spaanse is vier jaar geleden met man en dochter ver-
huisd naar Hilversum. In Vonk is zij begonnen met 
‘Talleres en español’, workshops voor kinderen om 
op een speelse manier Spaans te oefenen. “Veel kin-
deren van expats of uit meertalige gezinnen horen 
alleen het Spaans dat hun ouders of andere volwasse-
nen spreken. Op zaterdagochtend komen ze naar 
Vonk en doen we samen spelletjes in ‘kinderspaans’”, 
legt de pedagoog uit. Nienke lacht: “Als ik op tijd op 
het werk ben, hoor ik de liedjes die ze zingen. Zo 
schattig!” 
 
Broedplaats 
Carme weet nog niet waar ze haar praktijk na de slui-
ting van Vonk zal voortzetten. Ook Nienke en Tobias 
hebben nog geen idee. Uiteindelijk zal iedereen wel 
iets vinden, maar de unieke plek die Vonk nu is, zal 
niet meer terugkomen, zegt Marileen Fabels. “Er han-
gen dingen in de lucht, maar geen locatie is 100% 
zeker. Het zou leuk zijn als Vonk in Hilversum blijft.”  

De kwartiermaker vindt het jammer dat de gemeente 
geen broedplaatsenbeleid heeft. Pottenbakster 
Brigitte van atelier April bijvoorbeeld kon in Vonk 
met lage kosten starten om daarna door te groeien 
naar een eigen, grotere ruimte. “Die mogelijkheid 
voor ondernemers om klein en laagdrempelig te 
beginnen, verdwijnt nu deels uit Hilversum.” Ook 
Chris Rijff die in de loods van Vonk aan een volledig 
elektrisch vliegtuig bouwde, heeft zijn vleugels uitge-
slagen. Hij gaat verder met de ontwikkeling van de 
Comorant SEAplane in een gloednieuwe hangar op 
vliegveld Teuge.  
 
Tiny house-dorpje 
Het huisje van Ingeborg staat nu leeg in het tiny 
house-dorpje op de parkeerplaats naast Vonk en is te 

 ‘We zouden graag op een  
andere locatie verdergaan,  

maar die is er nog niet’

 

Broedplaats Larenseweg maakt 
na vier jaar plaats 

voor nieuwe ontwikkeling 
Het doek valt voor 

Vonk in de Wijk

V.l.n.r.: Carme, Ingeborg, Nienke, Tobias en Marileen.
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Heb jij iets te melden in het volgende 

nummer van Kijk op jouw Wijk? 

Laat het ons weten via 

redactiekojw@gmail.com
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Wethouder Onderwijs Karin van 
Hunnik stak alle juffen en mees-
ters begin oktober een hart 
onder de riem tijdens haar 
bezoek aan de Avonturijn op de 
Dag van de Leraar. Iris 
Holthuizen waardeert het teken 
van waardering voor het onder-
wijzend personeel en wilde graag 
een paar vragen van ons beant-
woorden. 
 
Om de leerlingen niet te storen, 
komt de wethouder om kwart over 
negen binnen als de lessen al 
begonnen zijn. Na een rondleiding 
en korte kennismaking benadrukt 

Karin hoe belangrijk de leerkrach-
ten zijn voor de samenleving. Wij 
vroegen juf Iris hoe zij haar vak 
ervaart. 
 
Is de Dag van de Leraar voor jou 
een opsteker? 
“Ja, dat voel ik wel zo. Leer-
krachten hebben een belangrijk, 
maar ook pittig vak. Het voelt daarom 
goed om in het zonnetje gezet te 
worden. Ons bestuur Proceon en de 
ouders van de school geven er 
altijd al aandacht aan en dit jaar de 
wethouder ook! Het cadeautje dat 
ze meenam was leuk, maar vooral 
de tijd die ze nam om te bekijken 

wat de Avonturijn bijzonder maakt, 
heb ik zeer gewaardeerd.” 

Wat zou jij zeggen aan jonge 
studenten om hen te motiveren 
voor de Pabo? 
“Omdat mensen graag bij ons wer-
ken, heeft Avonturijn gelukkig 
geen tekort aan leerkrachten, maar 
het kan natuurlijk zomaar gebeuren 
dat ook wij een niet-ingevulde 
vacature krijgen. Tegen jonge en 
oudere studenten zou ik willen zeg-
gen: ga die Pabo doen, want leer-
kracht zijn is een mooi vak. Je leert 
je leven lang, je doet supernuttig 

werk, je wordt meestal gewaar-
deerd en je kunt er heel veel ambi-
ties in kwijt.” 
  
Waarom heb jij gekozen voor het 
leraarsvak? 
“Ik ben pas later de Pabo gaan 
doen na een eerdere studie. Het 
idee om te switchen borrelde 
zachtjes. Tegen een vriendin die 
leerkracht is, zei ik dat ik mis-
schien wel juf wilde worden! Zij 
was meteen zo enthousiast dat ik 
bij haar een oriënterende stage kon 
lopen. Daarna is het avontuur 
begonnen.” 
 
En heeft het jou gebracht wat je 
ervan verwachtte? 
“Ja! Al vond ik het in het begin 
best heftig. Nu ben ik blij dat ik 
heb doorgezet. En trots dat ik juf 
ben!”

Leerkracht Iris Holthuizen blij  
met waardering op Dag van de Leraar

 ‘Ga die Pabo doen,  
want leerkracht zijn is  

een mooi vak’


